
Online bijeenkomst IVN  Zonnepark Zevent 

Datum:  11 januari 2021 15:30 

Aanwezig:  

Drietal personen van  IVN Maas en Waal 

Zonnepark Zevent: Geert van Bergen, Ronald Kloet,  Marc Weijn 

Samenvatting/actiepunten: 

Tijdens deze online meeting hebben we toelichting gegeven op de ontwerp ideeën die er zijn in dit 

plan. Daarnaast hebben we aanpassingen besproken waardoor een beter ontwerp ontstaat. 

Belangrijkste  Dwarsdoorsnede; bomen aan noordzijde waarmee zicht beperkt wordt, aan de oost-

west en zuidzijde geen bomen, maar halfhoge struweel waardoor hekwerk niet zichtbaar is. De 

strook langs de wetering gebruiken als groenstrook/onderhoudspad, wandel/fietspad.  Tevens 

besproken om  zonnepark aan de westzijde te vergroten zodat  er een iets groter opengebied 

ontstaat tussen de het park in en dit als vrije ruimte kan worden gebruikt en hiermee zicht op bos 

beter is. 

• En natuurbeheerplan voor de gehele looptijd van het park.  
o Zal worden opgesteld na definitief ontwerp van het park 

• Ecologisch aanleg van het park met zoveel mogelijk inheemse soorten. 
o Zal in samenspraak zijn met beheersplan  

• Toegankelijk voor amfibieën, kleine zoogdieren zoals egels, hazen en konijnen. 
o In ontwerp is al rekening gehouden met een vrije ruimte aan de onderzijde  van het 

hekwerk  

• Verkavelingsplan voor schapen ivm de biodiversiteit van de verschillende planten. 
o Zal samen met beheersplan worden opgesteld en ook samen met de 

grondeigenaren. Zonnepark heeft recht van opstal maar geen zeggenschap over 
beheer van gronden, dus de samenwerking is van essentieel belang 

Afspraken:  

IVN stuurt gegevens van Ecoloog Sweco die al beheersplannen heeft gemaakt voor de regio, 

Initiatiefnemers blijven IVN informeren. 



Online bijeenkomst  Zonnepark Zevent 

Datum:  19 januari 2021 20:00 

Aanwezig:  

28 geïnteresseerden  naast vitaal Druten en Renewable Factory 

Presentatie: 

Presentatie van Vitaal Druten en de rol in het project, landschappelijk inpassing en dwarsdoorsnede 

en het ophalen van informatie over het 1e ontwerp. Hierna wordt uiteindelijk een definitief ontwerp 

gemaakt voor de aanvraag van de vergunning 

 

Vragen: 

• Wie bepaalt de besteding van omgevingsfonds 

o Het omgevingsfonds zal beheerd worden door Vitaal Druten en er zal een 

klankbordgroep komen die bepalen waar gelden aan worden besteed en een raad 

van Advies die hier toezicht op houdt 

• Hoe zit het met afvoer van energie 

o De parken worden aangesloten op het Hoofdstation in Puiflijk en daarnaast worden 

ook de mogelijkheden onderzocht voor opslag.  

• Wat of wie bepaalt zuid of oost-west opstelling 

o Er zal een afweging worden gemaakt tussen de effecten, mogelijkheden en 

opbrengsten. Dit zal Vitaal Druten samen met Renewable Factory besluiten, in de 

vergunning aanvraag wordt de keuze hiervoor open gehouden. 

• Maakt de opstelling uit voor de begrazing van schapen 

o Onder de panelen zal er minder begroeiing zijn, maar het zonnepark is groot genoeg 

dat er voldoende schapen kunnen lopen met beide opstellingen. 

• Lager percentage bedekking, geeft betere plantengroei, dus met zuid opstelling betere groei 

van gras en kruiden 

o De ruimte waar geen panelen komen zal plantengroei gelijk zijn, maar een lagere 

percentage bedekking betekent in totaal minder plantengroei. 

• oostwest opstelling heeft een hogere investering, heeft dit gevolgen voor het rendement? 

o Dit is nu vooraf niet direct te bepalen, er is ook een hogere opbrengst per ha 

• Wanneer wordt financiering opgehaald 

o Voor het ophalen van financiering moet het duidelijk zijn wat voor rendement er kan 

worden gehaald, dit kan gebeuren vooraf gaand dat de contracten met de 

aannemers worden getekend of ½ jaar na de bouw, omdat dat alle risico’s eruit zijn 

en dat ook de opbrengsten zeker zijn. 

• Is de SDE noodzakelijk om het prak draaiende te houden 

o De aanleg van parken wordt steeds goedkoper, voor de eerste 15 jaar is het 

essentieel dat er SDE is, na 15 jaar als de SDE is afgelopen is dat afhankelijk van de 

kosten die er op dat moment zijn en de opbrengsten van de stroom 

• Kan er na einde van dit park ook weer een nieuw park komen 

o Deze mogelijkheid blijft aanwezig, maar dan zal er opnieuw een vergunning voor 

moeten worden aangevraagd. De overheid geeft een tijdelijke vergunning voor 

maximaal 25 jaar af. 



• De grond is in bruikleen en geen eigendom 

o Correct, de grond blijft eigendom van grondeigenaren en kan na afloop weer 

agrarisch gebruikt worden 

• Is er voor beide parken nu genoeg capaciteit voor de afvoer van de stroom 

o Op basis van de huidige gegevens denken we dat op dit moment is er net genoeg 

capaciteit om beide parken aan te sluiten. Een belangrijk onderdeel daarvan is dat 

we kijken naar verschillende opstellingen. Bij een oostwest opstelling heb je een 

lager aansluitcapaciteit nodig dan bij een zuid opstelling 

• Wordt de voortgang van de parken in de media gebracht door Vitaal Druten 

o Voortgang van de parken zal in media worden gebracht om bevolking te betrekken 

in het traject en om te kunnen investeren  

 

 



Online bijeenkomst Omwonenden 800 meter rondom Zonnepark Zevent 

Datum:  29 december 2020 20:00 

Aanwezig:  

Samenvatting: 

Voor deze online meeting voor omwonenden zijn een tiental omwonenden uitgenodigd en hiervan 

waren 7 omwonenden aanwezig. Tijdens deze onlinemeeting is een samenvatting gemaakt van de 

activiteiten die tot nu toe zijn uitgevoerd en waar we op dit moment staan. Daarvan is het van groot 

belang dat de omwonenden goed worden betrokken en inspraak hebben in de uiteindelijke invulling 

van het project. 

Naast een aantal vragen die hebben te maken met invulling en uitvoering en financiering van het 

project waren een tweetal punten van essentieel belang. 

• Invulling/inrichting van het park mag niet leiden tot een groter risico voor de omgeving. In 

het gebied rondom het Zonnepark zitten een aantal kippenbedrijven die de laatste jaren al 

meerdere keren te maken hebben gehad met de vogelgriep. Dus alles wat de kans vergroot 

op het vogelgriep zal tot bezwaar leiden. Het loslopen van kippen onder de panelen en 

plasdras onder de zonnepanelen wordt als zeer risico verhogend gezien en voor deze 

omwonenden bedrijven niet acceptabel zijn. 

• Zekerheid dat de panelen en installatie na afloop netjes wordt opgeruimd en dat er 

voldoende reserve wordt opgebouwd om dit op te ruimen en dat niet de omgeving 

achterblijft met de restanten. 

Naast deze punten waren de omwonenden ook geïnteresseerd in de financiële participatie en hoe 

het project wordt gefinancierd.  

Afspraken:  

Omwonenden zullen op de hoogte worden gehouden van ontwikkelingen en belangrijke keuze 

momenten in het project. Een van de omwonende heeft aangegeven dat hij betrokken wil zijn in de 

inrichting van het park wat effect heeft op de leefomgeving/ecologische effecten. 


